
Schriftelijke vragen over brug nabij Mesdaglaan 

 

Alblasserdam, woensdag 25 februari 2015, 

 

Geachte voorzitter, 

 

In de vergadering van B&W op 18 juni 2013 wordt door wethouder Cardon 

melding gemaakt van werkzaamheden aan de bruggen aan de Mesdaglaan en dat 

hierdoor het voetpad is afgesloten. Vervolgens zijn door raads- en 

commissieleden tot drie maal toe opmerkingen gemaakt over de staat van de 

bruggen en het gevaar wat dit oplevert voor de passanten, respectievelijk Eric 

Boersma (SGP, 4 februari 2014), Marko Stout (D66, 8 april 2014) en Peter 

Sterrenburg (CU, 22 april 2014). Wethouder Veerman heeft op 4 februari 2014 

toegezegd dat dit wordt aangepakt. Op 8 april 2014 heeft hij vervolgens 

aangegeven dat de afdeling buitenruimte hier mee bezig is en op 22 april geeft 

hij aan dat de griffie zal terugkoppelen wanneer de brug wordt vervangen.  

 

Op de pagina hierna kunt u zien wat de huidige situatie van de brug en de 

omgeving daaromheen is. Kortom, wij constateren dat de problemen ondanks 

herhaaldelijke vragen uit de gemeenteraad en de toezegging, zoals hierboven 

vermeld nog altijd niet naar behoren zijn aangepakt. Noch is de gemeenteraads 

zover wij weten niet geïnformeerd over de stand van zaken. Vervolgens is via de 

sociale media vernomen dat de bruggen “duurzaam” uitgevoerd gaan worden in 

kunststof en in april zullen worden geplaatst 

 

Graag stel ik via u vragen aan het College van B&W over de situatie in het park 

nabij de Mesdaglaan op basis van Art. 35 van het reglement van orde.  

 

1. Wanneer wordt het park nabij de Mesdaglaan weer volledig toegankelijk 

en welke oplossing heeft u daarbij voor ogen gelet op de slechte staat van 

dit parkje? 

 

2. Hoe valt “composiet” te rijmen met “duurzaam”. Is een duurzame echte 

houten brug niet duurzamer? Het college stond op het standpunt dat de 

bruggen niet vervangen konden worden door duikers om de authenticiteit 

van het parkje geen geweld aan te doen. Bent u van mening dat 

composiet bruggen dit ook niet doen? 

 

3. Waarom is de situatie in het park ondanks herhaaldelijk aandringen uit de 

gemeenteraad nog niet aangepakt en waarom wacht u al ruim twee jaar 

met een oplossing voor de ontstane situatie? 

 

4. Welke procedure heeft u om met toezeggingen aan en signalen uit de 

gemeenteraad om te gaan? 

 

5. Hoe verklaart u dat raadsleden de laatste maanden extra moeite moeten 

doen om te zorgen dat het College haar verplichtingen richting de 

gemeenteraad waarmaakt? 

 

Ik zie de antwoorden op deze schriftelijke vragen graag spoedig tegemoet, in 

ieder geval binnen de gestelde termijn van dertig dagen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marko Stout (D66) 

Ramon Pardo (D66) 

 



 
 

 


